



REQUEST FOR TENDER

Request for Tender No: RFT/TS/IQ/NEF-1

From: NEF Belgium

Date: Wednesday, August 21st, 2024

Summary:

The Near East Foundation (NEF) Iraq office invites registered companies to submit offers for Daily Rental Vehicle(s) Service with a Driver to meet NEF's transportation needs.

Transportation Services Required (Vehicle with driver) :

Movement Location	Price per day (IQD)	Description of Vehicle (Model, Brand, Year of Manufacture)	Notes
1. Within a single governorate and its outskirts (approx. 15-100 km per day)			All vehicles must be SUVs, model year 2021 or newer, and in good condition.
2. Between governorates and its outskirts (approx. 100-300 km per day)			All vehicles must be SUVs, model year 2021 or newer, and in good condition.
3. Between governorates and its outskirts (over 300 km per day)			All vehicles must be SUVs, model year 2021 or newer, and in good condition.

Service Requirements:

- Services are required for 8 hours a day, typically from 8:00 AM to 4:00 PM, without accommodation or additional payments.
- The company must provide the names of drivers and vehicle information to NEF.
- The company must provide drivers based on NEF's specific requests and requirements.
- NEF may require the driver to work on non-regular working hours, on non-working days, and during holidays.

Vehicle and Driver Requirements:

- The vehicle must be an SUV, model year 2021 or newer.
- The vehicle must have a minimum of 2 functional airbags (Driver + Passenger), ABS/EBD, an emergency kit, and a fire extinguisher/tool kit.
- The driver should have relevant experience (experience with INGOs is an advantage), a valid driver's license, and car registrations.
- The driver must have a valid residence card, ID and driving license.



- The driver should preferably be from the city where the services are required (e.g., if NEF request is for Ramadi, the driver should be from Ramadi).
- The vehicle must be in excellent condition (body, mileage, A/C and heating, engine).
- NEF will not cover extra costs such as fuel, maintenance, or accommodation.
- If a vehicle encounters issues, the company must provide a replacement with the same specifications upon request.
- NEF reserves the right to replace any driver or vehicle if the driver is unqualified or the vehicle is deemed unsuitable.

Payment Terms:

- NEF will pay based on a monthly invoice for the days the vehicle was used during the month, in IQD. The invoice should be accompanied by a log sheet approved by NEF's Senior Operations & Compliance Officer.
- Payment will be made within 10 working days after receipt of a proper invoice and log sheet.

Submission Instructions:

Interested bidders should carefully review this RFT, sign all pages, and submit their quotation by **Tuesday, September 10, 2023, at 15:00 (Iraq time)**. Quotations submitted after this deadline will not be considered.

Your quotation must clearly indicate:

1. Daily price in IQD.
2. Validity period of the offer.
3. Detailed specifications (CV, Vehicle Specification with model).

Conditions of Quotation:

- Payment will be made within 10 working days after receiving a proper invoice and log sheet, in IQD.
- Suppliers must adhere to high ethical standards, respect human and social rights, ensure no child labor exploitation, and provide fair working conditions.
- NEF reserves the right to reject quotations that do not meet these standards.
- Vendors will be screened for anti-corruption due diligence before confirming an order or contract.
- All prices must be quoted in IQD.
- Supplier information should include Name, Address, Contact Person, Phone Number, and Email.
- NEF reserves the right to accept or reject any or all parts of the quotation based on the provided information. Incomplete quotations will not be considered.
- Shortlisted suppliers may be required to present their vehicle for inspection.
- Selection primarily will be decided upon the lowest price.
- Applying company must read, sign and attach the code of conduct document.



Submission:

Please submit your quotation by email to: procurementiraq@neareast.org
Include "Request for Tender No: RFT/TS/IQ/NEF-1" in the subject line.

Bidder Representative Name:

Position:

Signature:

Date:

Stamp:





طلب تقديم عروض

رقم طلب تقديم عروض RFT/TS/IQ/NEF-1

من NEF: بلجيكا

التاريخ: الاربعاء، 21 آب 2024

الملخص:

يدعو مكتب المؤسسة الشرقية (NEF) في العراق الشركات المسجلة لتقديم عروضهم لخدمة تأجير المركبات اليومية مع سائق لتلبية احتياجات النقل الخاصة بـ NEF.

الخدمات المطلوبة: (سائق مع مركبة)

ملاحظات	وصف المركبة (الموديل، العلامة التجارية، سنة التصنيع)	السعر لكل يوم (دينار عراقي)	موقع الحركة
يجب أن تكون جميع المركبات SUVs، موديل 2021 أو أحدث، وفي حالة جيدة.			1. داخل محافظة واحدة وضواحيها (تقريباً 15-100 كم في اليوم)
يجب أن تكون جميع المركبات SUVs، موديل 2021 أو أحدث، وفي حالة جيدة.			2. بين المحافظات وضواحيها (تقريباً 100-300 كم في اليوم)
يجب أن تكون جميع المركبات SUVs، موديل 2021 أو أحدث، وفي حالة جيدة.			3. بين المحافظات وضواحيها (أكثر من 300 كم في اليوم)

متطلبات الخدمة:

- الخدمات المطلوبة لمدة 8 ساعات في اليوم، عادةً من 8:00 صباحاً إلى 4:00 مساءً، دون تقديم إقامة أو مدفوعات إضافية.
- يجب على الشركة تقديم أسماء السائقين ومعلومات المركبات إلى NEF.
- يجب على الشركة توفير السائقين بناءً على طلبات ومتطلبات NEF المحددة.
- قد تطلب NEF من السائق العمل خارج ساعات العمل المعتادة، في أيام العطل، وأثناء العطلات.

متطلبات المركبة والسائق:

- يجب أن تكون المركبة SUV، موديل 2021 أو أحدث.
- يجب أن تحتوي المركبة على حد أدنى من 2 وسائل هوائية وظيفية (سائق + راكب)، ABS/EBD، مجموعة طوارئ، وطفاية حريق/عدة أدوات.
- يجب أن يكون السائق ذو خبرة ذات صلة (الخبرة مع المنظمات غير الحكومية الدولية ميزة) وأن يكون لديه رخصة قيادة سارية وتسجيلات المركبة.
- يجب أن يكون السائق لديه بطاقة سكن وهوية وإجازة سوق سارية المفعول.
- يجب أن يكون السائق من المدينة التي تتطلب الخدمة (على سبيل المثال، إذا كانت العروض موجهة إلى الرمادي، يجب أن يكون السائق من الرمادي).
- يجب أن تكون المركبة في حالة ممتازة (الهيكل، المدة المقطوعة، تكييف الهواء والتدفئة، المحرك).



- لن تغطي NEF أي تكاليف إضافية مثل الوقود، الصيانة، أو الإقامة.
- إذا واجهت المركبة مشاكل، يجب على الشركة تقديم بديل بنفس المواصفات عند الطلب.
- تحتفظ NEF بالحق في استبدال أي سائق أو مركبة إذا كان السائق غير مؤهل أو إذا كانت المركبة غير ملائمة.

شروط الدفع:

- ستدفع NEF بناءً على فاتورة شهرية للأيام التي استخدمت فيها المركبة خلال الشهر، بالدينار العراقي. يجب أن تكون الفاتورة مرفقة بورقة سجل معتمدة من موظف عمليات NEF وامنتال.
- سيتم الدفع خلال 10 أيام عمل بعد استلام فاتورة صحيحة وورقة سجل.

تعليمات التقديم:

- يجب على مقدمي العروض المهتمين مراجعة هذا الطلب بعناية، وتوقيع جميع الصفحات، وتقديم عرضهم بحلول يوم الثلاثاء، 9 ايلول 2024، الساعة 15:00 (بتوقيت العراق). لن يتم النظر في العروض المقدمة بعد هذا الموعد النهائي.
- يجب أن يتضمن عرضك بوضوح:

1. السعر اليومي بالدينار العراقي.
2. مدة صلاحية العرض.
3. المواصفات التفصيلية (السيرة الذاتية، مواصفات المركبة مع الموديل)

شروط العرض:

- سيتم الدفع خلال 10 أيام عمل بعد استلام فاتورة صحيحة وورقة سجل، بالدينار العراقي.
- يجب على الموردين الالتزام بمعايير أخلاقية عالية، واحترام حقوق الإنسان والاجتماعية، وضمان عدم استغلال الأطفال، وتوفير ظروف عمل عادلة.
- تحتفظ NEF بالحق في رفض العروض التي لا تفي بهذه المعايير.
- سيتم فحص الموردين من أجل التدقيق في مكافحة الفساد قبل تأكيد الطلب أو العقد.
- يجب تقديم جميع الأسعار بالدينار العراقي.
- يجب أن تشمل معلومات المورد في العرض الاسم، العنوان، الشخص المسؤول، رقم الهاتف، والبريد الإلكتروني.
- تحتفظ NEF بالحق في قبول أو رفض أي جزء من العرض بناءً على المعلومات المقدمة. لن يتم النظر في العروض غير المكتملة.
- قد يُطلب من الموردين المدرجين في القائمة المختصرة تقديم مركباتهم للفحص.
- سيعتمد التقييم بالدرجة الأساس على العرض الأقل سعراً.
- يجب على الشركة المتقدمة قراءة وتوقيع وإرفاق مدونة السلوك والاخلاقيات المنظمة من قبل NEF

التقديم:

يرجى تقديم عرضك عبر البريد الإلكتروني إلى procurementiraq@neareast.org
يرجى كتابة "طلب تقديم عروض رقم RFT/TS/IQ/NEF-1" في سطر الموضوع.

اسم ممثل المورد:

المنصب:

التوقيع:

التاريخ:

الختم: